
לכל בית כפר מנחם שלום,

אני מתייחס בזאת לסיכום ההערכה והבדיקה שנכתב עבור השנה הנוכחית (תש"פ).
ראשית, אני מתחבר לארבע הנקודות המרכזיות אשר נכתבו בעבר ב"אמנה", הן המצפן עבורנו 

בניהול הקן בשגרה.
בנוסף, אני מזדהה עם רוח הדברים אשר מציינת "בנייה מחודשת" של הקן השומרי בכפר מנחם.

אתייחס כעת לנקודות השונות שצוינו:
מצטרף לרצון לכך שהקומונרים יגורו בכפר מנחם. באופן אישי ניסיתי לקדם פתרון מגורים 

לקומונה שלהם אך לא ניתנה הצעה מהישוב. יש להבין כי הקומונרים הם חלק מגרעין (קבוצה), 
אשר מהווה חלק משמעותי מאוד בחוויה שלהם ולכן לא יוכלו לגור בנפרד מהם.

בשנה הקרובה מהיום הראשון נקפיד יותר על הגעת החניכים עם שומריות בימי ההדרכה 
המרוכזים (שלישי ושישי) אשר יקראו "ימים כחולים". אכן נושא זה טעון בשיפור.

על אף שנושא זה לא נבדק בשנה האחרונה, התקיימה הקפדה גבוהה בנושא רישום הנוכחות 
באפליקציה הייעודית ולאחר מכן בקובץ האקסל אשר נשמר בדרייב הקן. 

כל זאת בתמיכה גדולה של טלי מגידש אשר מלווה את הקן ואותי בפן הארגוני.

ברצוני לציין שני אלמנטים נוספים לשימור שלא נרשמו, האחד - הרחבת זמני הפעילות, מעבר 
לימי הפעולות - ערבי קן, קבלות שבת ואירועי שיא רבים היו אלמנט משמעותי במהלך השנה. 
השני, השתלבות בקהילה, בכל החגים - חנוכה, ט"ו בשבט, פורים, ימי הזכרון ושבועות - היתה 

נוכחות והובלה של חניכי הקן.

בקשר למדד שביעות הרצון של המדריכים - בשנה הבאה תהיה צמיחה של 50% של בעלי 
התפקידים, הכוללת שכבת הדרכה צעירה רחבה וכן בחירה בהמשכיות של המדריכים הותיקים. 

דבר זה מאפשר לקיים גם תפקידי "פעילים" ומנהיגויות שונות בקן.

לא נכתב בסיכום על תקופת הקורונה, אך גם בימי הגל הראשון בו מערכת החינוך יצאה לחל"ת, 
המשכנו באופן אלטרנטיבי לקיים פעילות ולשמור על קשר רציף עם החניכים בכל השכבות. 

כמו כן, כשהיה צורך יצאנו להפגין על מנת לאפשר לנו את המשך קיום הפעילות. 

בנוסף לנקודות השיפור - אני רוצה להוסיף אתגרים נוספים לקראת השנה הבאה: 
"הגשמה" - המשכיות בשומר הצעיר בשכבות הבוגרות, יציאה למסע לפולין ול"חוות ההכשרה" 

(שנת השירות) בשומר הצעיר, על מנת לייצא דור מגשימים ממשיך מכפר מנחם.
מבנה הקן - עקב ריבוי מדריכים וקבוצות בשנה הבאה, אנו זקוקים למענה בנוסף לקן - 

בעיקר בימי הקיץ החמים והחורף הקרים והגשומים.
בקשה נוספת מהישוב - לאחר סיום תפקידה של עינת לוינטל, אנו זקוקים לכתובת חדשה

ישירה בתוך ועד החינוך, על מנת לשמר את התמיכה והקשר החיובי עם הישוב.

ובנימה אישית, אני שמח מאוד על עשייתנו בכפר מנחם. אני מרגיש בבית ובעל תמיכה רבה 
מכלל גורמי הישוב ובעיקר - נהנה מאוד לראות את החניכים הרבים מתפתחים ומתעצבים.

אני אהיה אחראי לכך שגם בשנה הבאה הקן ימשיך לצמוח ולהתפתח. 
המשבר שהיה כבר מאחורינו, אך גם בימים טובים אין מקום לשאננות. כמו שנכתב בסיכום, 

יש בפנינו עדיין אתגרים רבים ונהיה נכונים לכולם.
תודה לועד הישוב ולצוות ההערכה והבדיקה, אשר באים לתמוך ולשקף, נמשיך להיות פתוחים 

לכל שיתוף פעולה שיבוא בעתיד.

חזקו ואמצו, 
יונתן פיינר, רכז הקן

פורום חינוך כפר מנחם
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